
 

 

Protokół Nr V/2014 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 25 lutego 2015r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
55 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach V Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 19 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Klaudia Kalinowska – Kierownik referatu gospodarki komunalnej, rolnictwa i 

ochrony środowiska. 

2. Danuta Łukaszewska – stanowisko ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył V Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 



8. Trybuna obywatelska. 

9. Informacja Przewodniczącego Zarządu Celowego Związku Gmin R-XXI w 

Nowogardzie z działalności Związku oraz Regionalnego Zakładu Gospodarowania 

Odpadami w Słajsinie. 

10. Informacja z zakresu i form organizacji czasu wolnego dla dzieci i młodzieży podczas 

ferii zimowych. 

11. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Zakładzie Karnym  

w Wierzchowie, Gmina Wierzchowo – druk nr 23; 

b. w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego 

– druk nr 24; 

c. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę 

Wierzchowo, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia 

tych kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu z kryteriów – druk nr 25; 

d. w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji Wierzchowo – druk nr 26. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Komunikaty i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż rozszerza porządek obrad sesji w punkcie 7 „7. 

Podjęcie uchwał:” o  podpunkt e. „e. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

2015 rok – druk nr 27”.  

Powyższy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje stałe 

Rady Gminy. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

jeszcze uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla 

Rady lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia IV Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 29 stycznia 2015 roku został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem dzisiejszej 

sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim 

zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 

1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z IV sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z IV sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 



 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Wójt poinformował o pomniejszonej subwencji oświatowej dla Gminy Wierzchowo o 118 

tysięcy złotych oraz o naliczonym dla Gminy Wierzchowo podatku „janosikowym”. Podatek 

„janosikowy” to obowiązkowa wpłata do budżetu państwa wprowadzona w 2003r., którą 

płacą najbogatsze samorządy na rzecz pozostałych. W przypadku Gminy Wierzchowo jest to 

kwota ponad 600 tysięcy złotych. 

Na pytanie radnego Macieja Słomki, jak to się stało, że Gmina Wierzchowo znalazła się 

wśród podmiotów, które mają naliczony podatek „janosikowy” Wójt odpowiedział, że wynika 

to z błędu w sprawozdaniu finansowym – błędnego ujęcia zwolnienia z tytułu podatku od 

nieruchomości, które zostało wprowadzone do sprawozdań w kwocie 7 655 151,75 zł zamiast 

w kwocie 419 712,94 zł. Gmina Wierzchowo zwróciła się do Ministerstwa Finansów z prośbą 

o uwzględnienie korekty sprawozdania za IV kwartał 2013 roku i ponowne naliczenie 

wysokości subwencji wyrównawczej oraz zniesienie wpłat do budżetu państwa. Pismem z 

dnia 12 lutego 2015 roku Ministerstwo Finansów odmówiło Gminie Wierzchowo przyznania 

części wyrównawczej subwencji ogólnej oraz zniesienia wpłat do budżetu. Pismem z dnia 17 

lutego 2015 roku Gmina Wierzchowo zwróciła się o pomoc w rozwiązaniu powyższego 

problemu do Sekretarza Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego i w chwili 

obecnej oczekuje na odpowiedź. 

Ponadto Wójt poinformował, że Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego 

planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na rok 2015, w której 

określiła zapotrzebowanie na prace społecznie użyteczne dla 24 osób. Dokonany przez Powiat 

Drawski podział środków na prace społecznie użytecznie pozwoli na zatrudnienie jedynie 8 

osób. 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady w 

okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

 



Ad. 6 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 2/2015 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Nr 2/2015 ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów oraz 

Komisji Kultury stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu.  

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym interpelację złożył radny 

Ryszard Borowicz: 

„W miejscowości Sośnica w gm. Wierzchowo między posesją nr 16 a 17 pod linią 

energetyczną rośnie krzak leszczyny, który jest tak wysoki, że przewody biegną wśród 

pędów tego krzaka. Wydaje się, że jest to sytuacja niebezpieczna głównie dla dzieci. 

Proszę o przycięcie tej leszczyny.” 

Na sesji interpelacje ustne złożył radny Bogusław Pawłowicz: 

1) Pilnie postawić znaki informacyjne dotyczące nazw miejscowości, jak również 

numerów posesji: Wierzchówko Nr 10, Wierzchówko Nr 11 i Wierzchówko Nr 14. 

Podczas ostatniego zdarzenia, brak znaków informacyjnych uniemożliwił dotarcie na 

czas pojazdów straży pożarnej i karetki, co w konsekwencji naraziło na 

niebezpieczeństwo mieszkających tam ludzi. 

2) Podciąć gałęzie świerków w celu umożliwienia dojazdu pojazdów straży pożarnej do 

posesji: Wierzchówko Nr 10 (Oddział Nr ...). 

Radny Maciej Słomka poprosił Wójta o podjęcie skutecznych działań w celu uniemożliwienia 

kierowania dzieci z orzeczeniem pierwszego stopnia niepełnosprawności z terenu Gminy 

Wierzchowo do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Bobrowie. Ośrodek jest 

placówką oświatową dla dzieci i młodzieży upośledzonej umysłowo w stopniu 

umiarkowanym, znacznym i głębokim w wieku od lat 7, nie mających możliwości 

realizowania obowiązku szkolnego w miejscu zamieszkania. Kierowanie dzieci do Ośrodka w 

Bobrowie pozbawia nauczycieli z Gminy Wierzchowie pracy i dochodów z tego tytułu. 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 7 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 



Ad. 8 

W punkcie porządku „Trybuna obywatelska” głos zabrał sołtys wsi Otrzep Grzegorz 

Bachmura. Zapytał, czy jest możliwość nagrywania dźwiękowego i filmowania obrad sesji i 

publikowania nagrań na stronie internetowej Urzędu. 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorokiewicz odpowiedział, że jest taka możliwość, 

ale trzeba mieć na to środki. W chwili obecnej obrady sesji  nagrywane są dźwiękowo. 

Nagrania przechowywane są w biurze Rady, nie ma problemu z dostępem do nich. 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 

porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 11
15

-11
35 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9. 

Ad. 9 

Przewodniczący Zarządu Celowego Związku Gmin R-XXI w Nowogardzie Antoni Bielida i 

Dyrektor Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie Jolanta Kamińska-

Borak dokonali prezentacji działalności i zadań Związku. Szczegółowo omówili wyniki 

działalności RZGO w Słajsinie w zakresie gospodarowania odpadami w 2014 roku. 

W Celowym Związku Gmin R-XXI uczestniczy 27 gmin województwa 

zachodniopomorskiego. Systemem zagospodarowania odpadów objętych jest 266 500 

mieszkańców. 

W 2014 roku CZG R-XXI przyjął 118 046, 81 Mg wszystkich rodzajów odpadów w tym do 

RZGO Słajsino dostarczono 88 772,86 Mg odpadów. 

Wzrost ilości przyjętych odpadów o 18,1% w porównaniu do 2013 roku, w którym przyjęto 

96 648,00 Mg wszystkich rodzajów odpadów w tym do RZGO Słajsino dostarczono 

76 628,81 Mg. 

W 2014 roku przyjęto 69 449,38 Mg odpadów komunalnych i 7110,29 Mg odpadów 

opakowaniowych. Odpady poddano procesom mechanicznego i mechaniczno-biologicznego 

przetwarzania odpadów. Łącznie:76559,67 Mg, wzrost o około 12% w odniesieniu do roku 

2013, w którym przetworzono łącznie: 67 346,04 Mg odpadów komunalnych i odpadów 

opakowaniowych. 

Celowy Związek Gmin R-XXI realizuje gospodarowanie odpadami od przyjścia odpadów do 

RZGO i SPO. Zorganizowanie odbioru odpadów od właścicieli i nieruchomości pozostaje w 

gestii gmin członkowskich. 

Przewodniczący Zarządu CZG R-XXI jak i Dyrektor RZGO udzielili odpowiedzi na 

wszystkie skierowane do nich pytania. 



Wobec braku dyskusji w  .tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady 

A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 10. 

O godz. 12
35

 sesję opuściła radna Krystyna Rybczyńska-Mróz pomniejszając ilość członków 

Rady biorących udział w posiedzeniu do 13 osób. 

Ad. 10  

Informację z zakresu i form organizacji czasu wolnego dla dzieci i młodzieży podczas ferii 

zimowych złożyli: 

1) Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w Wierzchowie – Marta 

Łapińska – informacja pisemna stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

2) Kierownik Biblioteki Publicznej w Wierzchowie – Małgorzata Mazurkiewicz-Nowak 

– informacja pisemna stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Kultury Genowefa Rosochowata podsumowując prace 

Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki i Biblioteki Publicznej powiedziała, że 

zajęcia były bardzo ciekawe i urozmaicone. Rodzice, dzieci starsze a nawet młodzież 

były bardzo zadowolone z form organizacji czasu wolnego podczas ferii zimowych. 

Wobec braku dyskusji w tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady 

A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 10 i przystąpił do realizacji punktu 11. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

1) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr V/23/2015 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania w Zakładzie Karnym w Wierzchowie, Gmina Wierzchowo – która 

stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

2) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 

13głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę Nr V/24/2015 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu 

Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego – która stanowi załącznik nr 10 

do nin. protokołu. 

3) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr V/25/2015 w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 

publicznych prowadzonych przez Gminę Wierzchowo, określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów oraz przyznania 

liczby punktów każdemu z kryteriów – która stanowi załącznik nr 11 do nin. 

protokołu. 



4) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr V/26/2015 w sprawie zaopiniowania projektu planu 

aglomeracji Wierzchowo– która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

5)  Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr V/27/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wierzchowo na 2015 rok– która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 12. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych na ostatniej sesji interpelacje. 

Wójt poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na dzisiejszej sesji, 

zostaną udzielone na piśmie. Znaki drogowe informacyjne kierunku i miejscowości są 

zakupione i zostaną w najbliższych dniach ustawione. 

W sprawie zgłoszonej przez radnego Macieja Słomkę dotycząca kierowania dzieci do 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Bobrowie Wójt poinformował, że 

spróbuje porozmawiać ze Starostą Drawskim i byłym dyrektorem Zespołu Szkół w 

Świerczynie a jednocześnie dyrektorem Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 

Bobrowie. 

Zdaniem radnego Macieja Słomki działania byłego dyrektora Zespołu Szkół w Świerczynie 

jest nieetyczne. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 13. 

Ad. 13 

W związku z brakiem reakcji ze strony władz Powiatu Drawskiego na prośbę Gminy 

Wierzchowo o zatrudnienie większej liczby osób na terenie Gminy Wierzchowo w ramach 

prac społecznie użytecznych, prac interwencyjnych i robót publicznych Rada Gminy 

Wierzchowo podjęła Apel o następującej treści: 

 Rada Gminy Wierzchowo apeluje do władz Powiatu Drawskiego o podjęcie 

skutecznych działań mających na celu zwiększenie środków finansowych w ramach środków 

Funduszu Pracy przeznaczonych na organizację prac społecznie użytecznych oraz robót 

publicznych. W miesiącu styczniu Rada Gminy Wierzchowo podjęła uchwałę Nr IV/19/2015 w 

sprawie przyjęcia rocznego panu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych na rok 2015r., w której określiła zapotrzebowanie godzinowe na prace społecznie 

użyteczne dla 24 osób, jednocześnie deklarując w uchwale budżetowej środki finansowe na 

ten cel. 



Dokonany przez Powiat Drawski podział środków na prace społecznie użyteczne pozwoli na 

zatrudnienie w 2015 roku w Gminie Wierzchowo jedynie 8 osób, co stanowi niespełna 8% 

liczby osób zakwalifikowanych do tego rodzaju prac. Podział taki wskazuje jednoznacznie, że 

ponad 90% osób potrzebujących pozostanie bez jakiegokolwiek źródła dochodu. 

Rada Gminy Wierzchowo wnioskuje ponadto o odstąpienie od konieczności deklarowania w 

zawieranych umowach zatrudniania przez gminę osób bezrobotnych po okresie trwania prac 

interwencyjnych, staży czy też robót publicznych (tzn. obciążania gminy wskaźnikami 

efektywności). 

Uważamy, że traktowanie gmin wiejskich na równi z gminami miejskimi, w kwestii podziału 

środków funduszu pracy, jest niesprawiedliwe. Gminy wiejskie posiadają wiele więcej 

ograniczeń w dostępie do miejsc pracy niż gminy miejskie, choćby ze względu na dużo 

mniejszą liczbę podmiotów gospodarczych, czy też ze względu na ograniczone możliwości 

korzystania z transportu publicznego, którego w zasadzie jest brak. Często dojazd do 

pobliskich miast transportem publicznym w celu podjęcia pracy jest bardzo utrudniony, a 

czasami wręcz niemożliwy. 

Rada Gminy Wierzchowo wzywa władze Powiatu Drawskiego do odstąpienia od zasady 

przeprowadzania inwestycji na drogach powiatowych pod warunkiem dofinansowania tych 

inwestycji z budżetu gminy, na której znajduje się droga, w wysokości 50% WARTOŚCI 

INWESTYCJI. Gmina Wierzchowo jest gminą, na terenie której znajduje się największa część 

dróg powiatowych. Oznacza to, że gmina będzie zobowiązana dofinansować inwestycje 

powiatowe w kwocie dużo większej niż pozostałe gminy powiatu drawskiego. A to z kolei 

oznacza, że nie będziemy w stanie realizować swoich zadań własnych. 

Rada Gminy Wierzchowo wyraża swoje wielkie zaniepokojenie takim stanem rzeczy i wzywa 

władze Powiatu Drawskiego do podjęcia niezwłocznych działań, prowadzących do 

zwiększenia środków finansowych na w/w prace oraz rozwiązania eksponowanych w 

niniejszym apelu problemów. 

Powyższy Apel Rada Gminy Wierzchowo podjęła jednogłośnie ( 13 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 13 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

Ad. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 13
55

 zamknął obrady V sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 



Podpis protokolantów: 

1. K.Kalinowska …………………. 

2. D.Łukaszewska …………………. 


